

2010 年書院校董會會議及周年聚餐

The College Board of Trustees' Meeting and Annual Board Dinner 2010 9/12/2010



眾校董於校董會第六十七次會議後合照留念。
Group photo posed after the 67th Board of Trustees' Meeting.



校董會主席岑才生先生及院長馮國培教授與本年度書院長期服務獎得獎人合照。
左起：岑才生先生、生物醫學學院劉行榕教授伉儷、統計學系胡家浩教授伉儷、內科及藥物治療學系湯寧信教授伉儷及馮國培教授。

2010 年中大校友日暨聯合書院院長晚宴

CUHK Alumni Homecoming 2010 cum

United College Head's Dinner 19/12/2010



聯合書院校友會於大學本部百萬大道設有兒童遊戲攤位，與眾同樂，更再度奪得「我最喜愛的攤位」大獎。

The United College Alumni Association set up a game booth which was very popular and the Association finally won the Favorite Booth Award of the day again this year.

Mr Shum Choi-sang, Chairman of the College Board of Trustees and Professor Fung Kwok-pui, College Head, posed a group photo with this year's recipients of Long Service Awards.

From left: Mr Shum Choi-sang, Professor and Mrs Alaster H Y Lau (School of Biomedical Sciences), Professor and Mrs Eden K H Wu (Department of Statistics), Professor and Mrs Tomlinson Brian (Department of Medicine & Therapeutics) and Professor Fung Kwok-pui.



聯合書院校友會永遠榮譽會長張煊昌博士、聯合書院校友會會長殷巧兒女士及聯合書院院長馮國培教授與到場校友祝酒。

Dr Thomas H C Cheung, Permanent Emeritus President of the UC Alumni Association, Professor Fung Kwok-pui, College Head and Ms Lina Yan, President of the UC Alumni Association, made a toast with the dinner participants.

逾二百位校友及家人參與院長晚宴。

Over 200 United College alumni and families joined the College Head's Dinner.



校友事務處處長楊如虹女士親臨院長晚宴場地以示支持，並與書院行政人員及校友會同仁合照。

Ms Antonia Yeung, Director of Alumni Affairs, visited to show her great support at the Head's dinner. She posed a photo with College administrative staff and the officers of the UC Alumni Association.

聯合書院教職員聯誼會聖誕聯歡會

United College Staff Association Christmas Party 10/12/2010



院長馮國培教授與得獎幸運兒合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, posed a group photo with the winners of lucky draw.